

KIMIA

IV THERAPY

IV DRIP BAR (NURSE AND MD AVAILABLE)

MYERS COCKTAIL \$200

This is the O.G Vitamin drip developed by Baltimore's Dr. John Myers M.D. This powerful cocktail is used to treat chronic fatigue, head colds, headaches, hangovers, migraines, fibromyalgia, asthma, chronic sinusitis, acute muscles spasm & upper respiratory tract infections. Loaded with vitamins, minerals and anti oxidants to boost your energy and immunity naturally.

Ingredients _____

Fluids + Vitamin B Complex + Vitamin B12 + 5000mg Vitamin C + Glutathione + Magnesium Sulphate + Thiamine + Nicotinamide + Electrolytes

BEAUTY BOOST \$150

The ultimate beauty boost for your hair, skin and nails is here! Specially formulated with ingredients to detox the body and combat signs of aging. It hydrates skin cells, promotes healthy collagen & elastin for anti-aging, detoxifies the body, reduces hyper-pigmentation, fights wrinkles and helps eliminate dying skin cells. This cocktail will give you a flawless, glowing skin.

Ingredients _____

Fluids + Electrolytes + Vitamin C + Glutathione

HANGOVER RECOVERY \$150

Never waste another day with a hangover. Dehydration and electrolytes imbalance are the main cause of hangover. This hydrating infusion will relieve headaches, dizziness and upset stomach.

Ingredients _____

Fluids + Magnesium Sulphate + Vitamin b12 + d-Panthenol + Glutathione

HIGH DOSE VITAMIN C \$150

Not only is it great for your skin and immunity system, but also studies have shown to improve the quality of life for cancer patients and reduced the side effects of chemotherapy.

IMMUNITY BOOSTER \$150

Give your body the fuel it needs to stay strong and healthy! Our Immunity boost can strengthen your immune system by delivering all the vitamins and antioxidants that are needed to fight the infection also increasing circulation and releasing built-up toxins.

Ingredients _____

Fluids + Vitamin C

ATHLETIC INFUSION \$150

Take your fitness to the next level with this Athletic IV. It sends fluids and nutrients directly to your bloodstream to boost your energy levels and metabolism, improve your focus, endurance and prevent cramping and cell damage. Our 1Litre of saline will replenish all of your fluids lost for faster and more effective results.

Ingredients _____

Fluids + Electrolytes + B-complex, + B 12 + Magnesium + Glutathione

DETOX INFUSION \$100

Cleanse and support your liver against oxidative stress. Known as the master anti-oxidant, glutathione is used to detoxify the body and boost the immune system.

Ingredients _____

Fluids + Glutathione

WEIGHT LOSS SYSTEM \$150

If you are looking for a supplement that has the ability to decrease fat mass, preserve muscles during exercise and reduce fatigue then this weight loss system is for you.

L- Carnitine is a major metabolic booster that turns fat into fuel. It is responsible for delivering fats to the mitochondria to break them down and use them as energy. It prevents fatigue from workout and improves exercise performance.

Ingredients _____

Fluids + Electrolytes + L-Carnitine + Vitamin B12

KIMIA

IV THERAPY

IV DRIP BAR

MYERS COCKTAIL \$200

La perfusion Myers Cocktail de vitamine a été formulé par le Dr John Myers M.D. de Baltimore. Cet ensemble puissant est utilisé pour traiter la fatigue chronique, les rhumes, les maux de tête, la gueule de bois, les migraines, la fibromyalgie, l'asthme, la sinusite chronique, les spasmes musculaires aigus et les infections des voies respiratoires supérieures. Chargé de vitamines, de minéraux et d'antioxydants pour stimuler naturellement votre énergie et votre immunité. Il y a de nombreux avantages

Ingredients

Fluids + Vitamin B Complex + Vitamin B12 + 5000mg
Vitamin C + Glutathione + Magnesium Sulphate +
Thiamine + Nicotinamide + Electrolytes

BEAUTY BOOST \$150

C'est le meilleur traitement de beauté pour vos cheveux, votre peau et vos ongles! Spécialement formulé avec des ingrédients pour détoxifier le corps et combattre les signes du vieillissement. Il hydrate les cellules de la peau, favorise la santé du collagène et de l'élastine pour lutter contre le vieillissement, détoxifie le corps, réduit l'hyper-pigmentation, combat les rides et aide à éliminer les cellules cutanées mourantes. Ce cocktail vous donnera une peau impeccable et éclatante.

Ingredients

Fluids + Electrolytes + Vitamin C + Glutathione

HANGOVER RECOVERY \$150

Ne perdez jamais une autre journée avec une gueule de bois. La déshydratation et le déséquilibre électrolytique sont les principales causes de la gueule de bois. Cette infusion hydratante soulagera les maux de tête, les vertiges et les maux d'estomac.

Ingredients

Fluids + Magnesium Sulphate + Vitamin b12 + d-
Panthenol + Glutathione

HIGH DOSE VITAMIN C \$150

Non seulement il est excellent pour votre peau et votre système immunitaire, mais des études ont également montré qu'il améliorerait la qualité de vie des patients atteints de cancer et réduisait les effets secondaires de la chimiothérapie.

IMMUNITY BOOSTER \$150

Donnez à votre corps le carburant dont il a besoin pour rester fort et en bonne santé ! Notre boost d'immunité peut renforcer votre système immunitaire en fournissant toutes les vitamines et tous les antioxydants nécessaires pour combattre l'infection, en augmentant également la circulation et en libérant les toxines accumulées.

Ingredients

Fluids + Vitamin C

ATHLETIC INFUSION \$150

Il envoie des fluides et des nutriments directement à votre circulation sanguine pour augmenter vos niveaux d'énergie et votre métabolisme, améliorer votre concentration, votre endurance et éviter les crampes et les dommages cellulaires.

Notre 1 litre de solution saline reconstituera tous vos fluides perdus pour des résultats plus rapides et plus efficaces.

Ingredients

Fluids + Electrolytes + B-complex, + B 12 + Magnesium +
Glutathione

DETOX INFUSION \$100

Nettoie et soutient votre foie contre le stress oxydatif. Connu comme le maître anti-oxydant, le Glutathion est utilisé pour détoxifier le corps et renforcer le système immunitaire.

Ingredients

Fluids + Glutathione

WEIGHT LOSS SYSTEM \$150

Si vous recherchez un complément à la capacité de diminuer la masse grasse, de préserver les muscles pendant l'exercice et de réduire la fatigue, ce système de perte de poids est fait pour vous.

La L-carnitine est un stimulant métabolique majeur qui transforme les graisses en carburant. Il est chargé de livrer les graisses aux mitochondries pour les décomposer et les utiliser comme énergie. Il prévient la fatigue de l'entraînement et améliore les performances physiques.

Ingredients

Fluids + Electrolytes + L-Carnitine + Vitamin B12

KIMIA

MED SPA

OUR DERMA-COSMECEUTICAL & MEDICAL GRADE TREATMENTS HAVE BEEN DEVELOPED FROM SCIENTIFIC RESEARCH AND ADVANCED TREATMENTS ORIGINATING FROM THE MEDICAL FIELD. THIS COMBINATION OF ADVANCED HOME-CARE PRODUCTS AND MEDICALLY DERIVED SALON TREATMENTS PROVIDES CLIENTS WITH VISIBLE RESULTS IN SKIN REJUVENATION, AGEING CONCERNS AND PROBLEMATIC SKIN.

DERMA-CEUTICAL TREATMENTS

KIMIA SIGNATURE TREATMENT (60 MINS) 100

A potent yet gentle & safe skin rejuvenation treatment that targets sun damage, reduces wrinkles, improves skin tone, minimises pores and restores elasticity, with renewed radiance and smoothness. Includes professional extraction.

ACNE TREATMENT (80 MINS) 120

Our treatments for acne employ deep-pore and deep-tissue cleansing to rid the skin of excess oils and stimulate circulation. Antimicrobial ingredients are used to prevent further breakouts and soothe your skin. Combination of thorough steaming, deep cleansing, facial extractions to remove pore-clogging sebum, a healing mask and gentle moisturizer.

MICRODERMABRASION TREATMENT (60 MINS) \$80

Microdermabrasion minimizes pores, acne and fine lines, help remove white and black heads, and polish up dry or dull skin, diminishes pore size and promotes a more youthful appearance through physical exfoliation. This facial is designed specifically for every skin type. It includes cleanse, tone, steam, mask, extraction, microdermabrasion to help soften skin and provide smooth clean skin.

EXPRESS FACIAL (30 MINUTES) \$45

A cleansing facial that covers the basics – does not include a face massage or extractions. Great for people on the go or as an add-on to other treatments.

HYPER-PIGMENTED FACIAL (60 MINS) \$120

This hyper-pigmented skin treatment formula consists of active ingredients Lactic, Glycolic and Citric which help to lift pigmentation while Mandelic and Phytic work to lighten Melasma.

DELUX HYDRO-FACIAL + DERMAPLANNING + BOOSTERS (70 MINS) \$150

A multistep facial which cleanses, exfoliates, does pore extractions and delivers customized serums into the skin. Then peach fuzz hair is removed by using a single-use 10 gauge over the skin at a perfect 45- degree angle. Treatment comes with extractions, steam, mask and upper body massage.

TEEN FACIAL (12YRS - 17YRS) (45 MINS) \$70

Designed to introduce and educate our younger clients how to properly take care of their skin, the teen facial targets the specific needs of an adolescent's skin.

POST CHEMICAL PEEL FACIAL (30 MINS) \$55

A facial 7 – 10 days after Chemical Peel to maintain the effectiveness of the peel.

DERMAPLANING \$70

A facial 7 – 10 days after Chemical Peel to maintain the effectiveness of the peel.

KIMIA

MED SPA

NOS SOINS DERMO-COSMÉCEUTIQUES & MÉDICAUX SONT ISSUS DE LA RECHERCHE SCIENTIFIQUE ET DE TRAITEMENTS DE POINTE ISSUS DU DOMAINE MÉDICAL. CETTE COMBINAISON DE PRODUITS DE SOINS À DOMICILE AVANCÉS ET DE TRAITEMENTS DE SALON D'ORIGINE MÉDICALE OFFRE AUX CLIENTS DES RÉSULTATS VISIBLES EN MATIÈRE DE RAJEUNISSEMENT DE LA PEAU, DE PROBLÈMES DE VIEILLISSEMENT ET DE PROBLÈMES DE PEAU.

DERMA-CEUTICAL TREATMENTS

KIMIA SIGNATURE TREATMENT (60 MINS) \$100

Un traitement de rajeunissement de la peau puissant mais doux et sûr qui cible les dommages du soleil, réduit les rides, améliore le teint de la peau, minimise les pores et restaure l'élasticité, avec un éclat et une douceur renouvelés. Comprend l'extraction professionnelle.

ACNE TREATMENT (60 MINS) \$120

Nos traitements contre l'acné utilisent un nettoyage en profondeur des pores et des tissus en profondeur pour débarrasser la peau de l'excès de sébum et stimuler la circulation. Des ingrédients antimicrobiens sont utilisés pour prévenir d'autres éruptions cutanées et apaiser votre peau. Combinaison d'une cuisson à la vapeur en profondeur, d'un nettoyage en profondeur, d'extractions faciales pour éliminer le sébum qui obstrue les pores, d'un masque cicatrisant et d'un hydratant doux.

MICRODERMABRASION TREATMENT (60 MINS) \$80

La microdermabrasion minimise les pores, l'acné et les ridules, aide à éliminer les têtes blanches et noires et polit la peau sèche ou terne, diminue la taille des pores et favorise une apparence plus jeune grâce à l'exfoliation physique. Ce soin du visage est conçu spécifiquement pour chaque type de peau. Il comprend le nettoyage, le ton, la vapeur, le masque, l'extraction, la microdermabrasion pour aider à adoucir la peau et à fournir une peau lisse et propre.

EXPRESS FACIAL (30 MINUTES) \$45

Un soin du visage nettoyant qui couvre les bases - n'inclut pas de massage du visage ni d'extractions. Idéal pour les personnes en déplacement ou en complément d'autres traitements.

HYPER-PIGMENTED FACIAL (60 MINS) \$125

Cette formule de traitement de la peau hyper-pigmentée se compose d'ingrédients actifs lactiques, glycoliques et citriques qui aident à lever la pigmentation tandis que le mandélique et le phytique agissent pour éclaircir le mélasma.

DELUX HYDRO-FACIAL + DERMAPLANNING + BOOSTERS (70 MINS) \$150

Un soin du visage en plusieurs étapes qui nettoie, exfolie, extrait les pores et délivre des sérums personnalisés dans la peau. Ensuite, les poils sont éliminés à l'aide d'un calibre 10 à usage unique sur la peau à un angle parfait de 45 degrés. Le soin comprend des extractions, de la vapeur, un masque et un massage du haut du corps.

TEEN FACIAL (12YRS - 17YRS) (45 MINS) \$70

Conçu pour initier et éduquer nos jeunes clients sur la façon de bien prendre soin de leur peau, le soin du visage pour adolescents cible les besoins spécifiques de la peau des adolescents.

POST CHEMICAL PEEL FACIAL (30 MINS) \$55

Un soin du visage 7 à 10 jours après le Peeling Chimique pour maintenir l'efficacité du peeling.

KIMIA

MED SPA

OUR DERMA-COSMECEUTICAL & MEDICAL GRADE TREATMENTS HAVE BEEN DEVELOPED FROM SCIENTIFIC RESEARCH AND ADVANCED TREATMENTS ORIGINATING FROM THE MEDICAL FIELD. THIS COMBINATION OF ADVANCED HOME-CARE PRODUCTS AND MEDICALLY DERIVED SALON TREATMENTS PROVIDES CLIENTS WITH VISIBLE RESULTS IN SKIN REJUVENATION, AGEING CONCERNS AND PROBLEMATIC SKIN.

CHEMICAL PEEL

OUR ADVANCED RANGE OF CHEMICAL PEELS DELIVERED BY PROFESSIONALS ARE SAFE, EFFECTIVE, VERSATILE, ADAPTABLE PRODUCTS FOR THE PURPOSE OF PROVIDING AN EXPONENTIAL, CUSTOMIZED RESULT. A RANGE MADE OF SINGLE-SUBSTANCE PEELS BASED ON ALPHA AND BETA HYDROXY ACIDS AT DIFFERENT CONCENTRATIONS AND COMBINED FORMULAS THAT OFFER A SYNERGISM OF CHEMICAL EXFOLIANTS WITH ACTIVE INGREDIENTS AIMED AT SPECIFIC SKIN INDICATIONS.

GLOW REJUVENATION PEEL \$100

superficial - medium with up to 70% glycolic acid peel. Indicated for moderate to severe aging with advanced aging, hyperpigmentation and medium-depth acne scars.

INTIMATE PEEL \$120

Treats photo-aging, expression lines and superficial wrinkles, loss of firmness, dilated pores, dull and opaque skin. Hyper-pigmentations: solar lentigo, irregular tone. Suitable for skin susceptible to acne associated with menopause or of hormonal origin.

COLOR CORRECTION PEEL \$120

Medium-deep combined peel for severe aging (deep wrinkles, lack of skin density, dyschromias and hyperpigmentations) and deep acne scars. Best for oily and acne prone skin

ACNE PEEL \$120

Salicylic acid 30% peel with a strong keratolytic and sebum-regulating effect. Indicated for oily skin with acne and/or seborrheic blemishes.
+\$30 for large area (back and chest acne)

CHEMICAL PEEL

NOTRE GAMME AVANCÉE DE PEELINGS CHIMIQUES FOURNIS PAR DES PROFESSIONNELS SONT DES PRODUITS SÛRS, EFFICACES, POLYVALENTS ET ADAPTABLES DANS LE BUT DE FOURNIR UN RÉSULTAT EXPONENTIEL ET PERSONNALISÉ. UNE GAMME COMPOSÉE DE PEELINGS MONOSUBSTANCE À BASE D'ACIDES ALPHA ET BÊTA HYDROXYLÉS À DIFFÉRENTES CONCENTRATIONS ET DE FORMULES COMBINÉES QUI OFFRENT UNE SYNERGIE D'EXFOLIANTS CHIMIQUES AVEC DES ACTIFS DESTINÉS À DES INDICATIONS CUTANÉES SPÉCIFIQUES.

GLOW REJUVENATION PEEL \$100

superficiel - moyen avec jusqu'à 70% de peeling à l'acide glycolique. Indiqué pour le vieillissement modéré à sévère avec vieillissement avancé, hyperpigmentation et cicatrices d'acné de profondeur moyenne.

INTIMATE PEEL \$120

Traite le photo-vieillessement, les rides d'expression et les rides superficielles, la perte de fermeté, les pores dilatés, la peau terne et opaque. Hyper-pigmentations : lentigo solaire, teint irrégulier. Convient aux peaux sensibles à l'acné associée à la ménopause ou d'origine hormonale.

COLOR CORRECTION PEEL \$120

Peeling combiné moyen-profond pour le vieillissement sévère (rides profondes, manque de densité cutanée, dyschromies et hyperpigmentations) et les cicatrices d'acné profondes. Idéal pour les peaux grasses et à tendance acnéique

ACNE PEEL \$120

Peeling à l'acide salicylique 30% à fort effet kératolytique et régulateur de sébum Indiqué pour les peaux grasses avec acné et/ou imperfections séborrhéiques.
+30\$ pour une grande surface (acné du dos et de la poitrine)

KIMIA

OUR PICOSECOND LASER TREATMENT WORK FROM THE INSIDE OUT TO TRANSFORM THE SKIN. IT DELIVERS ULTRA-SHORT LASER PULSES UNDER THE SKIN TO MINIMIZE WRINKLES AND ACNE SCARS IN A SERIES OF BRIEF 15-30 MINUTE SESSIONS. WITH LOW TO NO DOWNTIME AFTER TREATMENT & DELIVERED BY OUR AMERICAN AND DUBAI LICENSED LASER TECHNICIAN

LASER TREATMENTS

ACNE / SCAR REMOVAL

Starting at \$60 depending on area

PIGMENTATION TREATMENT

Starting at \$60 depending on area and severity.

TATTOO REMOVAL

starting at \$70 depending on area.

SKIN REJUVINATION

Starting from \$100 depending on the region

HAIR REMOVAL

Starting at \$60 depending on area.
coming soon

FAT REDUCTION

Starting at \$100 depending on area
coming soon

NOTRE TRAITEMENT AU LASER PICOSECONDE TRAVAILLE DE L'INTÉRIEUR VERS L'EXTÉRIEUR POUR TRANSFORMER LA PEAU. IL DÉLIVRE DES IMPULSIONS LASER ULTRA-COURTES SOUS LA PEAU POUR MINIMISER LES RIDES ET LES CICATRICES D'ACNÉ DANS UNE SÉRIE DE BRÈVES SÉANCES DE 15 À 30 MINUTES. AVEC PEU OU PAS DE TEMPS D'ARRÊT APRÈS LE TRAITEMENT ET LIVRÉ PAR NOTRE TECHNICIEN LASER AGRÉÉ AUX ÉTATS-UNIS ET À DUBAÏ

LASER TREATMENTS

ACNÉ / ÉLIMINATION DES CICATRICES

À partir de 60 \$ selon la région.

TRAITEMENT DE PIGMENTATION

À partir de 60 \$ selon la région.

DÉTATAGE

À partir de 70 \$ selon la région.

RAJEUNISSEMENT DE LA PEAU

À partir de 100 \$ selon la région.

ÉPILATION

À partir de 60 \$ selon la région.
coming soon

RÉDUCTION DES GRAISSES

À partir de 100 \$ selon la région.
coming soon

KIMIA

MESOTHERAPY

IT EMPLOYS MULTIPLE INJECTIONS OF PHARMACEUTICAL AND HOMEOPATHIC MEDICATIONS, PLANT EXTRACTS, VITAMINS, AND OTHER INGREDIENTS INTO SUBCUTANEOUS FAT SKIN TISSUE. IT IS A NON-SURGICAL SKIN REJUVENATION TREATMENT AIMED AT DIMINISHING PROBLEM AREAS ON THE FACE AND BODY, CAN BE USED FOR FACE, NECK AND UNDER EYE REJUVENATION AND ALSO FOR COMMON CONCERNS SUCH AS HAIR THINNING & CELLULITE REDUCTION.

HAIR RESTORATION \$130

Our hair restorative solution contains panthenol + pyridoxine + thiamine + biotin and mineral salts, essential for revitalizing, protecting, and promoting hair growth. It accelerates hair growth; restores and increases local microcirculation in the scalp, stimulates elastin production, and promotes healthy hair.

MESO-GLOW \$120

- restores proper hydration and hydration of tissues
- gives the skin a glow and a healthy look
- increases the softness and smoothness of the skin
- removes the effect of fatigue and dullness of the skin
- firms and tones the skin
- smoothes fine wrinkles and expression lines
- stimulates the synthesis of natural hyaluronic acid
- stimulates the induction of collagen and elastin

NON-SURGICAL LIFT \$110

This soft skin lift meso-cocktail immediately moisturizes, tightens and contours the face and neck area, emphasizing the neckline. Due to the DMEA content, the product visibly lifts and has strong anti-aging properties. Best for face, neck, cleavage and hands..

ANTI-CELLULITE TREATMENT \$120

- Reduces the visible appearance of cellulite. Refines uneven skin texture.
- Improves skin firmness and elasticity.
- Eliminates unnecessary subcutaneous water.
- Facilitates the burning of excess localized fat deposits.

MÉSO THÉRAPIE

IL UTILISE DES INJECTIONS MULTIPLES DE MÉDICAMENTS PHARMACEUTIQUES ET HOMÉOPATHIQUES, D'EXTRAITS DE PLANTES, DE VITAMINES ET D'AUTRES INGRÉDIENTS DANS LE TISSU CUTANÉ ADIPEUX SOUS-CUTANÉ. IL S'AGIT D'UN TRAITEMENT DE RAJEUNISSEMENT DE LA PEAU NON CHIRURGICAL VISANT À RÉDUIRE LES ZONES À PROBLÈMES SUR LE VISAGE ET LE CORPS, PEUT ÊTRE UTILISÉ POUR LE RAJEUNISSEMENT DU VISAGE, DU COU ET SOUS LES YEUX, AINSI QUE POUR LES PROBLÈMES COURANTS TELS QUE L'AMINCISSEMENT DES CHEVEUX ET LA RÉDUCTION DE LA CELLULITE.

HAIR RESTORATION \$130

Notre solution réparatrice capillaire contient du panthénol + de la pyridoxine + de la thiamine + de la biotine et des sels minéraux, essentiels pour revitaliser, protéger et favoriser la croissance des cheveux. Il accélère la croissance des cheveux; restaure et augmente la microcirculation locale dans le cuir chevelu, stimule la production d'élastine et favorise la santé des cheveux.

MESO-GLOW \$120

- rétablit la bonne hydratation et l'hydratation des tissus
- donne à la peau un éclat et un aspect sain
- augmente la douceur de la peau
- supprime l'effet de fatigue de la peau
- raffermi et tonifie la peau
- lisse les rides fines et les lignes d'expression
- stimule la synthèse d'acide hyaluronique naturel
- stimule l'induction de collagène et d'élastine

NON-SURGICAL LIFT \$110

Ce méso-cocktail doux pour la peau hydrate, retend et galbe immédiatement le visage et le cou, en soulignant le décolleté. Le produit DMEA lifte visiblement et possède de fortes propriétés anti-âge. ``meilleur pour le visage, le cou, le décolleté et les mains..

ANTI-CELLULITE TREATMENT \$120

- Réduit l'apparence visible de la cellulite. Affine le grain de peau irrégulier.
- Améliore la fermeté et l'élasticité de la peau.
- Élimine l'eau sous-cutanée inutile.
- Facilite la combustion des amas graisseux localisés en excès.

KIMIA

SPA TREATMENTS

WAXING TREATMENT

HALF ARM	\$20	BRASILIAN	\$25
FULL ARM	\$30	BIKINI	\$30
UNDER ARM	\$15	FULL BIKINI	\$40
HALF LEG	\$20	LIP / EYEBROW	\$8
FULL LEG	\$30	CHIN	\$15
FULL FACE	\$30	MOUSTACHE	\$15
FULL STOMACH	\$20		
FULL BODY	\$80		

ÉPILATION À LA CIRE

DEMI-BRAS	\$20	BRÉSILIEN	\$25
BRAS COMPLET	\$30	BIKINI	\$30
AISSELLES	\$15	BIKINI COMPLET	\$40
DEMI-JAMBE	\$20	LEVRE / SOURCILS	\$8
JAMBE COMPLÈTE	\$30	MENTON	\$15
VISAGE COMPLET	\$30	MOUSTACHE	\$15
VENTRE	\$20		
TOUT LE CORPS	\$80		

KIMIA

SPA TREATMENTS

NAIL BAR

VERNIS SIMPLE	\$15	MANICURE CLASSIC	\$20
SEMI-PERMANENT	\$25	SELF-CARE MANICURE manicure + gommage + vernis semi-permanent	\$40
SEMI-PERMANANT + TIPS	\$30	SELF-CARE PEDICURE Pedicure + Spa + gommage + vernis simple	\$40
GEL + SEMI-PERMANENT	\$40	SELF-CARE COMBO	\$70
TIPS + GEL + SEMI PERMANENT	\$60	MANICURE KIMIA manicure + gommage + film + massage	\$50
CHABLON + GEL + SEMI- PERMANENT	\$70	PEDICURE KIMIA pedicure + gommage + film + massage	\$60
DESIGN / DOIGT	\$5	COMBO KIMIA	\$100
SEMI-PERMANENT + ACRYLIC + CHABLON	\$60	MANICURE ENFANT	\$10
SEMI-PERMANENT + ACRYLIC + TIPS	\$50	PEDICURE ENFANT	\$15
REPARATIONS PAR ONGLE	\$5		
RETOUCHE	\$35		

KIMIA

MASSAGES

MASSAGE VISAGE, NUQUE & EPAULE (30MIN)	\$50	FACE, NECK & SHOULDER MASSAGE (30MIN)	\$50
MASSAGE DOS, JAMBE & PIED (30 MINS)	\$55	BACK, LEG & FOOT MASSAGE (30 MIN)	\$55
MASSAGE KIMIA (60 MIN)	\$80	KIMIA MASSAGE (60 MIN)	\$80
MASSAGE KIMIA DUO (60MIN)	\$150	KIMIA MASSAGE DUO (60 MIN)	\$150
MASSAGE DRAINAGE LYMPHATIQUE (60 MIN)	\$100	LYMPHATIC DRAINAGE MASSAGE (60 MIN)	\$100
MASSAGE PIERRES CHAUDE (60 MIN)	\$100	HOT STONE MASSAGE (60 MIN)	\$100
MASSAGE PROFOND DES TISSUS (60 MIN)	\$80	DEEP TISSUE MASSAGE (60 MIN)	\$80
MASSAGE PRÉNATAL (60 MIN)	\$100	PRENATAL MASSAGE (60 MIN)	\$100
MASSAGE CRÂNIEN (30 MIN)	\$45	HEAD MASSAGE (30 MIN)	\$45
THAI MASSAGE (60 MIN)	\$150	THAI MASSAGE (60 MIN)	\$150
MASSAGE THÉRAPEUTIQUE POUR LES PATIENTS PARALYSÉS (60 MIN)	\$100	THERAPEUTIC MASSAGE FOR PARALYSED PATIENTS (60MIN)	\$100
MASSAGE PIED REFLEXOLOGY (30 MIN)	\$45	FOOT REFLEXOLOGY MASSAGE (30MIN)	\$45

KIMIA

HAIR SALON

MEN / HOMMES

COUPE SIMPLE	\$15
COUPE & STYLE	\$18
SHAMPOO + COUPE + MASSAGE	\$30

KIDS / ENFANTS

COUPE / TRIM	\$10
BRUSHING + LAVAGE	\$15
SHAMPOO + BAIN D'HUILLE	\$20

DAMMES

POSE LACE FRONTAL	\$60
POSE PERRUQUE SANS COLLE	\$35
TISSAGE CLOSURE	\$45
TISSAGE FRONTAL	\$60
LAVAGE PERRUQUE	\$35
CHIGNON SIMPLE	\$25
BRUSHING + LAVAGE	\$35

CHIGNON SOIRÉE	\$35
CHIGNON MARIÉE	\$55
CHIGNON RETOUCHE MARIÉE	\$20
NETTOYAGE CHEVEUX NATURELS	\$15
SILK PRESS	\$65
BAIN D'HUILE	\$30

KIMIA

ADD ONS

EYELASH

SIMPLE	\$30
MIX	\$50
RUSSIAN VOLUME	\$70
EYELASH TINT	\$60

LIPS

CANDY LIPS	\$150
------------	-------

EYEBROW

MICROSHADING	\$150
THREADING	\$10
EYEBROW TINT	\$60

MAQUILLAGE

MAQUILLAGE SIMPLE	\$25
MAQUILLAGE NUIT	\$45
MAQUILLAGE MARIÉE	\$90
MAQUILLAGE RETOUCHE MARIÉE	\$25